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PROTOKÓL NR 29/05
Z POSIEDZENIA KOMISJI ROLNICTWA I INTEGRACJI Z UNIA EUROPEJSKA

ODBYTEGO DNIA 23 WRZESNIA 2OO5 ROKU

Komisja w skladzie wg listy obecnoÉci zalqczonej do protokolu rozpoczgla
posiedzenie o godz. 84.

Porz4dek posiedzenia:
l. Informacja o dzialalnoici WODR - Modliszewice na terenie Gminy Jpdrzejów.
2. Informacja o biez4cych sprawach rolnictwa.
3. Analiza materialów na sesjg.
4 Sprawy rózne.

Ad. 1.
Przedstawiciel WODR - Modliszewice Pani Magdalena Ejsmond-Mrówka

przedstawila infbrmacjg na temat dzialalnoéci WODR - Modliszewice na terenie Gminy

Jpdrzejów I zal4cznrknr 11.
Radny Jan Zipbinski zapytal. czy wszyscy rolnicy, którzy zwracali sig o pomoc,

otrzymali j4.
Pani Magdalena Ejsmond-Mrówka powiedziala, ze nie zdarzylo sie, aby osoba

zwraealqca sip do WODR nie otrzymala pomocy. Moglo sip natomiastzdarzyó" ze ktoS nie

spelnial warunków i uslyszal, ze pracownicy nie podejmuj4 sig.
Radny Jan Zigbihski powiedziat, ze potrzeba pomocy jest bardzo duZa. Wiele osób

zrezygnowalo z proSby o pomoc, poniewaz byly bardzo duze kolejki.
Pani Magdalena Ejsmond-Mrówka wyjaónila, 2e w Jqdrzejowie jest zatrudnionych 1l

osób, z czego 2 w ubieglym roku byly na dluzszych zwolnieniach lekarskich. Do dyspozycji
s4 tylko 2 pokoiki.
Pani Magdalena Ejsmond-Mrówka udzielila wyjaénieñ i odpowiedzi na zadawane pytania

A d . 2 .
Naczelnik Wydziafu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz

poinfbrmowa\. ze na biez4co do rolników s4 wysylane wszelkie informacje zwiqzane z

zakupem materialu siewnego oraz z mozliwoSciq zbycia plodów przez rolników. Wniosek
Komisji Rolnictwa i Integracji z lJniq Europejskq w sprawie doplat do materiafu siewnego
bgdzie brany pod uwagg przy planowaniu budzetu na rok 2006.

Uwag nie zgloszono.

O godzinie 910 przewodniczqcy Komisji oglosil 10 minut przerwy.

4 d . 3 .
Pkr. 6. por:qdku sesji:
Sprmuozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.

Radny Stanislaw Baraúski wyrazrl w4tpliwoéci odnoSnie Pkt. 39" 58, 6l i 63
Sprawozdania..

Pkt 11. por:qlku .sesji:



Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej Stanislaw Baraúski powiedzial. 2e z radnym

Fiutkiem dobrze ukladala siq wspólpraca i jest przeciwny rezygnacji z czlonkostwa.

Radny Jan Zipbiúski uwaza, ze s4 to sprawy wewn4trz klubowe i bytoby nie elegancko

inserowaó.

Pkt 16. porzqdku sesii:
Uchwala w spravtie zlecenia Komisji Rewizyjne.j Rady Mie.iskie.i w Jqdrzeiowie

przeprowadzenia kontrol i.- 
Radny Stanislaw Barafrski uwa4a, 2e kontrola mialaby sens, gdyby zostala

przeprowadzonabez zapowiedzi i proponuje zapisanie tego w uchwale.
Podczas dyskusji radni zapoznali sig z zapisem $ 67 Statutu Gminy Jgdrzejów i uznali. Ze

nie ma koniecznoéci umieszczania zapisu w uchwale.
Wigcej uwag nie zgloszono.

Pkt 21. por:qdku sesji:
(lchwala w sprawie zasad zbywania lokctli mieszkalnych stanowiqcych vvlasnosó Gminy

Jqdrze.lów.
Radny Stanislaw Baranski powiedzial, ze jest przeciwny tej uchwale.
Radny Jan Zigbiúski poinformowal, ze Burmistrz Marek Wolski uzasadnil projektu

uchwaly tym, iL zbycie mieszkaú w\qze sig ze zwolnieniem z obowi4zku utrzymania tych

mieszkan.
Radny Stanislaw Baranski uwa2a, 2e gmina nie ucieknie od dotowania, bo i tak musi

dokladaó do utrzymania mieszkan.
Inspekfor Wydzialu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Teresa Gola wyjaÉnila,

2e je2eli wszystkie mieszkania s4 wykupione, to gmina nie dotuje, natomiast jezeli nie

wszystkie s4 wykupione, to dotuje w wysokoéci proporcjonalnej do wlasnoSci - wynika to

z ustawy o wlasnoéci lokali. Comiesipcznie gmina jest obci4zana notQ ksiegowq i

odprowadza na konto wspólnoty 1 zl za 1 m".
Radny Stanislaw Barariski zapytal, ile mieszkari gmina odzyskuje w ci4gu roku.

Pani Gola odpowiedzial.a,2e 5 - 6 mieszkaú po zmarlych lokatorach.

Wigcej uwag nie zgloszono.

Pkt 22. porzqdku ses.ii:
(lchwalq w spravvie wprowadzenia zmian do (lchwaly Nr VI 58 03 Rady Mie¡skiei

w Jqdrze.jowie z dnia 28 kwietnia 2003 r. w spraw'ie zasad wynajmowania lokali

wchodzqcych w sklad mieszkeniov)et{o zasobu Gminy Jqdrze.ióv'.
Uwag nie zgloszono.

Pkt 23 porzqdka sesii:
Przewodnicz4cy Komisj i Rewizyj nej Stanislaw Barañski

Komi sj a przedyskutowala wnio ski Komi sj i Rewizyj nej.
Radny Jan Zipbihski wnioskuje o przeprowadzenie

dotycz4cej Targowicy Miejskiej.
Komisja wniosek przyjpla jednoglo5nie.

omówil wnioski pokontrolne.

niezapowiedzianej kontroli

4d .3 .
Naczelnik Wydzialu Inwestycji i Integracji z lJniq Europejsk4 poinformowat. ze

w tegorocznym programie rozwiqzywania problemów alkoholowych zostala zaplanowana

éwietlica na kolejce. Poniewaz do tej pory nie jest okreÉlona funkcja uz¡kowa budynku,
zadanie to mo2e nie zostaó zrealizowane. Na potrzeby klubu AA potrzebne jest jedno



niewielkie pomieszczenie raz w tygodniu. Inwestycj a w poprzednio zaplanowanym zakresie

to wyrzucenie pienipdzy, poniewaz kubatura tego budynku znacznie ptzekracza potrzeby

klubu AA. Wiosn4 Kierownik zwrócil sig do Burmistrza Leszka Kapci, aby uzgodnil z Rada

fünkcje uzytkowE. Do dnia dzisiejszego decyzja nie zapadla. Umowa z wykonawcq zostala
przerwana. Budynek ma dach i docieplenie. Okna mozna bedzie wymienié po okreéleniu

koncepcji uzytkowej. W zwi4zku z tym proiba do Rady, aby zastanowió sip, co zrobió

ztym budynkiem. Kubatura pozwala na przeniesienie tam biblioteki miejskiej. Dzigki temu

budynek, w którym mieSci sig biblioteka móglby byó wykorzystany na potrzeby Urzpdu
Miejskiego.

Naczelnik Krzysztof Wójcik poinformowal, ze dokumenty zwiqzane z wnioskiem do

Funduszu Spójnoéci zostaly wyslane do Warszawy i pojawil siq problem: czy chcemy

inwestycje (okolo 84 ml) przyjqó w cenach netto czy w cenach brutto. Uchwala Rady obliguje

do cen brutto. Pozostale trzy samorz4dy bpd4 rozliczaé w cenach netto, bo uwaZaj4 2e ich nie

staó na kwoty brutto. Jezeli stwierdzimy,2ebez wzglgdu na wszystko przejmujemy w cenach

brutto - tak zrobimy. Cena brutto jest wtedy, gdy beneficjentem jest zaklad wodociqgów

ikanalizacji w postaci zal<ladu budzetowego;jezeli jest to spólka zudzialem gminy cena jest

netto. Jest to kwestia 22 oA^ w naszei skali da to okolo 13 - 17 ml zl.

Czlonkowie Komisji przedyskutowali sprawQ; Naczelnik Wójcik udzielil odpowiedzi na

zadav¡ane pytania.

Komisja jednogloinie wnioskuje o zwolanie wspólnego posiedzenia wszystkich
Komisji Rady Miejskiej w celu przedyskutowania spraw ZWiK iZBNI.

Radny Leszek Sulek poinformowal.2e w marcu zlo|yl do Urzgdu Miejskiego pismo

o oczyszczenie drogi od Sudolu kolo gaju w kierunku Chorzewy. Do tej pory nie otrzymal
odpowiedzi na pismo i nie dowiedzial siq kto za to odpowiada. Droga jest nieprzeiezdna,
poniewaz jest zaroinigta zaroSlami. Powoduje to niszczenie upraw na polach polozonych

wzdluz tej drogi pÍzez uzytkowników.
Radny Leszek Sulek poinformowal, ze ksigZa chc4 przQqó na wlasnoéó dzialkg" na której stoi
kaplica w Chorzewie. Jest to grunt wiejski. Ksipza zwracajq sig, aby wyst4pió z wnioskiem o

sprzeda| dzia\ki z 99 Yo bonifikat4. Nalezaloby równie2 rozwiqzaé problem z zamianami
czgéci, która nie bgdzie wykupiona.

Na tym posiedzenie zakohczono o godzinie I l5s.
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